
 
 
 

 

Vážení spoluobčané,  

     právě vychází další číslo Informačníku, abyste oficiální cestou věděli, co se děje a co se  

připravuje .       

Máme za sebou první polovinu roku 2024, která přinesla spoustu novinek.  

 

Především proběhla již 4 jednání zastupitelstva obce, a to 22.2.2024, na kterém se schválilo 

podání žádosti o dotaci na rekonstrukci místní komunikace v Podsedicích (pracovně „K 

bytovkám“), narovnala se část hranice pozemku – cesty a soukromého pozemku v Chrášťanech. 

Starostka obce informovala o plánu odizolování budovy obecního úřadu, s tím souvisí 

rekonstrukce chodníku ve dvoře obecního úřadu a zřízení bezbariérového vstupu do zasedací 

místnosti a k lékaři. Do obchodu v Podsedicích bude zakoupen a nainstalován nový plynový 

kotel. Starý na tuhá paliva již dosloužil a navíc nevyhovuje platným normám.  

Diskutovalo se též o dalších možnostech vytápění, ale na základě doporučení Ing. Radka Fokta 

se přistoupilo ke starostkou navrženému plynovému vytápění. K realizaci jiného systému, např. 

tepelného čerpadla a podobných technologií je třeba nejprve budovu včetně střechy 

zrekonstruovat a připravit ji na vytápění takovým systémem.      

 

Vzhledem k tomu, že docházela životnost baterií v bezdrátovém rozhlase, který jsme z dotace 

realizovali již v roce 2015, bylo třeba je vyměnit a provést obvyklou kontrolu celého rozhlasu. 

Výměna baterií vyšla na necelých 80 tisíc Kč. Navýšili jsme též počet hlásičů, což jste zřejmě 

již zaregistrovali. Přidány byly na místa, kde rozhlas nebyl slyšet.  

 

Vzhledem k tomu, že paní ředitelka ZŠ a MŠ Podsedice Mgr. Iva Pravdová oznámila odchod 

do důchodu, bylo schváleno vyhlášení konkurzu na pozici nového ředitele/ředitelky.  

Konkurzní řízení proběhla dvě, protože v prvním kole se přihlásil pouze jeden zájemce, kterého 

komise nedoporučila. Konkurzní komise je ze zákona složena ze zástupců zřizovatele (obce), 

zástupce MŠMT (min.školství, mládeže a tělovýchovy), školní inspekce, zástupce Krajského 

úřadu a samotné školy (pedagogické a školské rady). Za obec byli přítomni Veronika 

Kulichová, Květoslav Holeyšovský (předseda komise), za školu Lenka Neubertová a Lenka 

Hulešová – obě učitelky z ZŠ.  

V druhém kole se přihlásily 3 zájemkyně o tento post, kdy jedna neprošla základním 

hodnocením – tedy splněním potřebných kritérií pro výkon funkce.  

K pohovoru byly přizvány dvě zájemkyně. Jedna se vůbec nedostavila, takže byla komisí 

hodnocena jedna, která byla komisí doporučena a následně na zasedání zastupitelstva dne 

27.6.2024 jmenována do funkce ředitelky ZŠ a MŠ Podsedice.  

Novou paní ředitelkou od 1.8.2024 bude Bc. Barbora Lahovská ze Lhotky n/L.  

Do funkce nastupuje ve stejném věku jako předešlá ředitelka, tedy není třeba se obávat, že by 

funkci ředitelky nezvládla. I paní Pravdová nastupovala věku cca 35 let.  



 
 

B. Lahovská má několik profesních zkušeností z oboru školství, všechny byly řádně komisí 

posouzeny.  

Ve školním roce 2024/2025 dojde ke změnám: vyučujícími a třídními učitelkami bude pí. 

Hulešová a pí. Neubertová (která doposud byla vychovatelkou a učila výchovy).  

 

Vzhledem k tomu, že webové stránky školy jsou v provozu teprve od letošního roku, není 

občanům a rodičům, kteří by měli zájem umístit do naší školy své děti moc známo, co se v naší 

škole děje, jak se zde vyučuje, jaké jsou kroužky atd.  

V tomto plánuje nová ředitelka několik změn, které již zmínila na setkání s učitelkami a rodiči 

ve škole před koncem června.  

Jako příklad uvádím např. školu v přírodě – ozdravný pobyt (kde se děti neučí). Naposledy byla 

naše škola na takovém pobytu v roce 1996. Od té doby se nekonaly, dle informací učitelek 

proto, že neměli rodiče zájem.  

 

Další změnou, která nastane, je prodloužení školní družiny, která bude otevřena min. do 15hod. 

I to je samozřejmě pro spoustu rodičů krátké a naprosto nevyhovující, a proto se jedná o 

prodloužení do 16hod, stejně jako je otevřena mateřská škola.   

I v MŠ dojde k malé změně, a to, od 1.7.2024 se po mateřské dovolené vrátila pí. učitelka 

Michaela Jeník Tampierová (pozn. mezi dětmi známá jako paní učitelka Míšová  ).  

 

Ohledně odhlašování/přihlašování obědů nastane od 1.9.2024 také změna, která se týká času a 

dne odhlášek/přihlášek obědů na další den. Tak jako to funguje např. v lovosické školní jídelně, 

i čížkovická jídelna přešla na tento systém, který je běžný.  

Obědy se budou přihlašovat/odhlašovat již do 13 hod předešlého dne !!! Stále platí, že pokud 

dítě nečekaně do školy nepřijde, může si oběd vyzvednout do přinesených jídlonosičů.  

 

Od nové ředitelky ZŠ a MŠ očekáváme především větší informovanost směrem k veřejnosti, 

aby i rodiče z jiných obcí věděli, že naše škola je atraktivní, výuka zde probíhá stejně dobře 

jako v jiných školách. Dlouhodobě naši školu navštěvují děti, které bydlí v jiných obcích. 

Menší kolektiv některé děti potřebují a naše škola je pro to velice vhodná.  

 

Někteří občané totiž již dávno rozhlašovali, že z naší školy vycházejí pouze samí slušně řečeno 

„nevzdělanci“, tento nesmysl bohužel některým, kteří sem děti nedávali, i přesto, že tu bydlí a 

žijí, vyvracíme již řadu let. To dokáží samozřejmě posoudit jen rodiče, kteří v naší MŠ a ZŠ 

děti vzdělávali.  

Je na jednu stranu smutné, slyšet tolik negativ na naši školu. Zejména to ale hlásají ti, kteří sem 

děti nedali, a tudíž jejich tvrzení nemá žádný smysl a opodstatnění.  

Mgr. Pravdová působila v naší škole cca 30let. Za tuto dobu se snažila, aby děti byly spokojené, 

aby se naučily, co mají, ale dostaly i spoustu věcí navíc. Pokud byly děti v učivu napřed, ale i 

pozadu, měly vždy individuální přístup, což je právě to, čeho nelze dosáhnout ve velkém 

kolektivu velké školy.  

Za obec Podsedice děkuji za tak dlouholetou dobu působení v naší škole, odvedenou práci a 

vlastně i kus života, který tu paní Pravdová nechala a věnovala se našim dětem, které dnes již 



 
 

různě působí i po světě, ať už žijí v zahraničí nebo tam jen pracují, nebo vystudovali školy a 

učiliště různého zaměření, a pracují v oborech, které si kdysi vysnily.  Ten základ, dobrý základ 

získaly v naší škole v Podsedicích.   

 

 

Na dubnovém zasedání se schválilo uzavření smlouvy o dílo na realizaci Místní energetické 

koncepce Podsedice. Zpracování koncepce bude stát 298tisíc bez DPH. Na tomto projektu 

spolupracujeme s dalšími obcemi – Třebívlice, Dlažkovice, Lkáň, Děčany, Vlastislav, Velemín. 

Spoluúčast se rozdělí mezi všechny tyto obce, takže náklady budou minimální.  

 

V klubovně v Pnětlukách proběhla v minulém roce rekonstrukce elektrických rozvodů, 

v letošním roce se rekonstruuje voda a odpady. Rozvody elektřiny provedl zastupitel V. Přibyl, 

odpady a vodu realizuje společnost Seis, s.r.o. z Lovosic. Realizace roku 2024 je ve výši 

59.895,48 kč včetně DPH.  

 

Žádost o dotaci na rekonstrukci veřejného osvětlení v Pnětlukách byla úspěšná. Teď nás čeká 

provedení výběrového řízení na zhotovitele stavby. Dotaci jsme obdrželi ve výši 70%, což dle 

rozpočtu je cca 870tisíc Kč.  

 

Na zasedání 16.5.2024 proběhlo hlasování o koupi nového traktoru s vlekem a štěpkovačem.  

Pořízení bylo schváleno. Traktor je úplně nový a stál 1.270.500,-Kč včetně DPH. K traktoru 

jsme pořídili i vlek s bočnicemi navíc pro převoz např. listí a štěpkovač. Štěpkovač stál 83.853,-

Kč včetně DPH. Vlek stál 181.258,-Kč včetně DPH.  

Štěpkovač jsme již 2x využili. Větší využití samozřejmě bude na podzim a na jaře při ořezu 

větví, které budeme hromadně svážet a štěpkovat. Štěpku bude možné si zadarmo od obecního 

úřadu vzít, ale po předchozí domluvě. Na všechny najednou jistě nevyjde, ale postupně se na 

všechny dostane, pokud bude dost materiálu, ze kterého se štěpka nadrtí.  

Svoz větví a většího množství bio odpadu bude probíhat tradičně, jak jste zvyklí. V letošním 

roce vás budeme ještě informovat rozhlasem a letáky ve vývěskách, ale jinak zůstává systém 

stejný. Kdo ho využívá, ví, že je třeba zavolat nebo jiným způsobem ohlásit a domluvit termín 

svozu od svého domu. Již nebude k dispozici kontejner a Avia, přednostně a hromadně se budou 

svážet větve ke štěpkování. Vše zůstává zdarma. Materiál ke štěpkování budeme brát pouze 

z katastru našich obcí!!! 

 

Ráda bych všechny upozornila na to, že na obecním úřadu již probíhá avizovaná rekonstrukce 

chodníku. Z tohoto důvodu budou celé prázdniny omezené úřední hodiny, a to jen pondělí a 

středa  v běžných úředních hodinách, tj. 8.00-12.00hod a 12.30-15.00hod. Respektujte prosím 

toto omezení . Děkuji.  

 

 

                    

Veronika Kulichová  

     starostka obce 



 
 

  

 


